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Fråga till Kommunstyrelsens ordförande, Ulf Olsson - Fira eller inte fira? 
 
Borås stad fyller 400 år 2021. Vi är många som har sett fram emot att på olika sätt fira detta. 
Planeringen inför jubileumsåret har varit gång sedan länge. 
 
Jag undrar dock om det finns någon plan B på grund av pandemin som ingen vet när vi blir befriade 
från. Det är viktigt att firandet blir en folkfest, att genomföra detta digitalt via Teams känns måttligt 
lockande. Den uppfattningen delar jag säkert med de allra flesta. 
 
Min fråga är således: 
 

- Kommer vi att fira Borås 400 år som planerat under nästa år eller blir det en senareläggning? 
 
 
Magnus Sjödahl (KD) 
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